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ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς τους Υπουργούς Εσωτερικών και Παιδείας, Θρησκευμάτων & Αθλητισμού 

 
Θέμα: Για τις λειτουργικές ανάγκες των σχολείων του Δήμου Ήλιδας 
 

Παρότι έχουμε μπει στον Δεκέμβρη και έχουν περάσει 3 μήνες από την έναρξη της 
σχολικής χρονιάς καθημερινά αποδεικνύεται ότι η υποχρηματοδότηση και η κατάργηση των 
Σχολικών Επιτροπών έχουν οδηγήσει σε αδυναμία λειτουργίας των σχολείων σε 
Πρωτοβάθμια και Δευτεροβάθμια Εκπαίδευση. 

Με νόμο της Κυβέρνησης και του Υπουργείου Εσωτερικών (άρθρο 28, παρ.1 και 2 του 
ν.5056/2023) καταργήθηκαν οι Σχολικές Επιτροπές σε δήμους με λιγότερες από 100 
σχολικές μονάδες και οι αντίστοιχες αρμοδιότητες μεταφέρθηκαν στις υπηρεσίες τους, χωρίς 
να υπάρχουν τα εχέγγυα ότι η λειτουργία των σχολικών μονάδων θα είναι ομαλή. 

Είναι χαρακτηριστικό παράδειγμα τα σοβαρά προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι 
σχολικές μονάδες Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης του Δήμου Ήλιδας στο 
νομό Ηλείας. 

Δεν έφταναν οι ελλείψεις προσωπικού, της κτιριακής υποδομής, της καθαριότητας κλπ 
και τώρα προστίθενται και άλλα προβλήματα. 

Αν και έχουμε μπει στον τέταρτο μήνα του σχολικού έτους 2024-25 οι σχολικές μονάδες 
αδυνατούν να καλύψουν βασικές λειτουργικές τους ανάγκες. 

Οι διευθυντές δεν έχουν εισπράξει ακόμα, γιατί δεν έχει δοθεί από τον Δήμο, την παγία 
προκαταβολή των 500,00 ή 1000,00 ευρώ για να μπορέσουν να λειτουργήσουν 
στοιχειωδώς. Αποτέλεσμα είναι να υπάρχουν τεράστιες ελλείψεις σε αναλώσιμα, είδη 
υγιεινής και καθαριότητας σε όλα τα σχολεία του Δήμου. Βέβαια, και αυτά να είχαν εισπράξει 
στην αρχή της σχολικής χρονιάς τώρα θα είχαν ήδη ξοδευτεί. 

Επίσης έχουμε μπει για τα καλά στον χειμώνα και ο εφοδιασμός των σχολικών μονάδων 
με πετρέλαιο γίνεται με το σταγονόμετρο π.χ. 12/θέσιο σχολείο πήρε 350 λίτρα πετρέλαιο, 
λύκειο με εκατοντάδες μαθητές πήρε 500 λίτρα. 

Οι σχολικές μονάδες που είχαν την τύχη να πάρουν και αυτές τις ελάχιστες ποσότητες 
πετρελαίου είναι λίγες και όχι το σύνολο που υπάρχουν στο Δήμο. Όπως γίνεται εύκολα 
κατανοητό, οι ποσότητες αυτές φθάνουν για λίγες μόνο ημέρες. 

ΕΡΩΤΩΝΤΑΙ οι κ. Υπουργοί τι μέτρα θα παρθούν έτσι ώστε να ομαλοποιηθεί η 
λειτουργία στα σχολεία του Δήμου Ήλιδας. 
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